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Notulen 4 november 2024 
 
  

  Lenny Gleysteen  - LG  Koos Valeton - KV 

  Hans Manschot (voorzitter) - HM  Jeannette Tijs - JT 

  Danielle Ros-Harbers - DH  Gert-Jan Nieuwenhuis - GN 

  Marion Schothans-Hofstede - MS  Peter Stevens - PS 

  Marcia Reitsma - MR  Harry Beuzekom - HB 

  Ramona Gerrits - RG  Babet Nijhuis - BN 

  Evelien Hondebrink (SDW)   - EH 

   aanwezig          afwezig 

     

 

 
1. Opening en vaststellen agenda 

HM opent de vergadering en heet iedereen welkom. RG is afwezig. Agenda wordt 
vastgesteld. 
 

2. Mededelingen  
JT moet om 20.45 uur weg. 
 

3. Informatie vanuit de gemeente 
- Toelichting beleid (Pré) mantelzorgwoningen door B. Nijhuis 
Het valt om omgevingsbeleid. Regels omtrent mantelzorgwoning is landelijk geregeld, dan 
wordt er al zorg geleverd. 
 
Pre mantelzorg is ook aan regels gebonden, maar is lokaal geregeld. Gemeente heeft hier 
beleid eind 2022 op gemaakt, maar er wordt geen gebruik van gemaakt. Wanneer 
betrokkene is overleden, dan moet de pré mantelzorgwoning weer weg. Dit beleid wordt 
geëvalueerd. Wmo-raad zal hier bij worden betrokken. 
 
Wanneer jongeren de tijdelijke woning hebben betrokken, hoe lang hebben zijn dan om te 
vertrekken? De menselijke maat wordt dan toegepast. 
 
Zijn er ook mogelijkheden voor gehandicapte kinderen? Dan val je al onder het 
mantelzorgwoningen. 
 
Babet stuurt het mantelzorgbeleid toe. 
 
- Respijtzorg en logeerzorg door B. Nijhuis 
Respijtzorg zijn zorgmogelijkheden om de mantelzorger tijdelijk te ontzorgen. Logeerzorg is 
daarvoor een optie. 
 
Binnen de 14 twentse gemeenten is een pilot gestart, waarbij er te allen tijde 11 bedden 
beschikbaar. Een samenwerking tussen verzekeraars, zorgaanbieders en gemeenten. Het valt 
onder een beschikbaarheidsvoorziening. 10 bedden worden door Menzis zorgkantoor 
bekostigd, de rest van de kosten wordt door de 14 gemeenten gedragen. Pilot is echt 
bedoeld om de mantelzorger tijdelijk te ontlasten.  
Indicatie wordt afgegeven door wmo of wlz. Wmo-raad wordt graag op de hoogte gehouden 
van de evaluatie van de pilot. (actie) 
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DH geeft aan dat Xinoa in Enschede een soort crisisopvang is voor jongeren. 
 

4. Concept-notulen 16 september 2024  
Onder dankzegging goedgekeurd 
 

5. Stand van zaken verordening adviesraden stand van zaken 
 
Het wordt nu op route gebracht ter voorbereiding voor besluitvorming. Op 10 december is 
de debatronde, waarna op 19 december het besluit volgt. 
 
Redactioneel heeft de voorzitter ingestemd met 2 kleine aanpassing in de verordening over 
de formulering van de aanwezigheid van de contactambtenaar. Daarnaast is het woordje 
uitvoerende (mbt taken) eruit gelaten. De Wmo-raad is het hiermee eens. 
 
Procedureel heeft de voorzitter een opmerking over adviestermijnen. De hele Wmo-raad 
moet zijn mening kunnen ventileren. Afgesproken wordt dat de raad hier wel scherp op is. 
Daarentegen geldt ook dat wanneer een werkgroep een advies voorbereid, dan moeten alle 
leden wel hun goedkeuring geven. Een advies wordt immers namens de Wmo-raad 
verstuurd.  
Afwijken van de reactietermijn moet geen gewoonte worden. 
 
Als het een zwaarwegende kwestie is dan zou een ad hoc vergadering tot de mogelijkheden 
behoren.  
 

6. Komende adviesaanvragen 
Beleidsregels maatschappelijke ondersteuning (bijlagen) 
BN geeft aan dat voor begeleiding en dagbesteding nieuwe beleidsregels zijn opgesteld. Ze 
gaan van 12 naar 4 producten. Wanneer je deze producten aanpast, dan moeten de 
beleidsregels ook aangepast worden. Dit is inhoudelijk besproken in de werkgroep met MS, 
HB en RG. Over twee weken komt de formele adviesaanvraag.  
De werkgroep had aangeven of de term voorliggend veld gebruikt kon worden i.p.v. sociale 
basis. BN heeft dit nagevraagd en de term sociale basis wordt gebruikt, omdat dit breder is 
dan alleen de organisaties in het voorliggend veld. De sociale basis is het brede netwerk van 
de betrokkene. 
 
Wat betekent de definiëring van ‘enige’ of ‘grote’ mate? In de uitwerking wordt dit zo goed 
mogelijk geduid. Uitvoeringsconsulenten hebben hieraan meegewerkt. 
 
Wanneer er toch een discussie ontstaat over een bepaalde, is het dan mogelijk om een 
second opinion te nemen? Dat is uitvoeringspraktijk en is wel mogelijk. GN geeft aan dat er 
waarschijnlijk nu minder discussie ontstaat omdat er minder producten zijn. Het is duidelijker 
nu. 

 
De werkgroep stelt een concept-advies op en deelt dit met de Wmo-raad. (actie) 
 
Advies Beleidsregels Jeugdhulp 
Dit advies komt er nog aan. De verordening is nu geweest en het vervolg is de beleidsregels. 
 

 
7. Stand van zaken uitgebrachte adviezen  

30 oktober 2024 Advies Wijziging verordening Jeugd 
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Advies Verordening Sociaal Medische indicaties. Deze verordening is tegelijk met de 
verordening jeugd besproken. Dat is een hele kort nieuwe verordening. Hier is een 
adviesaanvraag via de mail gekomen. Het advies is mondeling door de werkgroep gegeven. 
Procedureel is het aan beide zijde niet goed verlopen, maar het is bij deze afgehandeld. 
Het wordt nog wel op paper gezet om het formeel te sturen. 
 
 

8. Informatie vanuit de aandachtsgebieden Wmo-raadsleden 
Dagbesteding en vervoer. Vanuit de drie gemeente is er een waarschuwing gegeven aan de 
vervoerder. De eis was een plan van aanpak. Plan is onvoldoende bevonden. Op 28  vervolg, 
op 31 oktober reactie. Gemeente heeft deadline gesteld op 11 november. Daarna volgt een 
ingebrekestelling. Dan komt de wachtkamerregeling in beeld en dan gaat alles via Baan. 
 
In de praktijk zijn er minimale positieve wijzigingen. Voor de dagbesteding is het nog een 
ramp. De vervoerder geeft aan dat zij niet op de hoogte waren van de aantallen. De bussen 
zijn er niet. De gemeente heeft dit in juni alsnog verstrekt. Dit wordt uiteindelijk een juridisch 
geschil. 
 
De gemeente is druk om alle meldingen te verwerken, maar het is wel belangrijk voor de 
dossiervorming om wel te blijven melden.  
 
De Wmo-raad kan hier geen rol in spelen, vraagt wel oog voor de medewerkers van de 
gemeente. Eigenlijk zou het niet aanbesteed moeten worden, zoals in Rijssen-Holten. 
 
Jeugd: Gemeente Hellendoorn vindt de landelijk opgelegde bezuiniging niet realistisch. 
 
De bijeenkomst in december wordt erg  interessant. Iedereen kan zich hiervoor opgeven. De 
uitnodiging heeft iedereen gehad. Esther Snoeijer wil graag weten wat de nieuwe naam 
wordt van de Wmo-raad.  
 
Uitwerking van de implementatie van de nieuwe verordening, zullen ook nieuwe 
werkafspraken in opgenomen worden.  

 
9. Themabijeenkomst 11 november 2024 

Alles loopt voorspoedig. Uitnodigingen en persbericht zijn verstuurd. HB en MS hebben bij 
HOI radio hier ook over verteld.  
 

10. Informatie vanuit ouderenbonden, Cliëntenplatform 
Op 14 november is er een bijeenkomst waarbij Hans van Overbeeke gastspreker is. KBO 
Hellendoorn is qua website nu gekoppeld aan de KBO-overijssel. In december is er een 
overleg met de wethouders, het één loket en wonen voor ouderen staat op de agenda. 
 
Naar aanleiding van een opmerking over een donker stuk op de morgenster. Het is mogelijk 
om een MER (melding openbare ruimte) te maken op de site van gemeente Hellendoorn. De 
ervaring is dat dit snel wordt opgepakt. Melding openbare ruimte - Gemeente Hellendoorn 
 
Clientenplatform; op 25 november is het volgend overleg. Er wordt nog een nieuw lid 
aangemeld met aandachtsgebied statushouders. Binnenkort organiseert zij de eerste 
bijeenkomst met statushouders. 
 

https://www.hellendoorn.nl/direct-regelen/melding-klacht-of-compliment/melding/melding-openbare-ruimte/
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Het CP houdt zich buiten de discussie van het AZC, wel is de huisvesting een aandachtspunt 
nu de spreidingswet onder druk staat. Gaat gemeente hier nog actief mee aan de slag of 
nemen ze een afwachtende houding hierin?  
 
Adviesaanvraag over de individuele inkomenstoeslag. Wanneer je drie jaar een laag inkomen 
hebt, dan kun je een toeslag aanvragen bij de gemeente. 
Ook het CP komt soms in de knel met termijnen. Tav de verordening adviesraden wil het CP 
230 uur ondersteuning. Dit komt binnenkort in het college van B&W.  
 
Albert Roetman is bezig met het concept-huishoudelijk reglement. Hij zal dit naar de Wmo-
raad sturen. 
 
HM verduidelijkt dat de Wmo-raad in de discussie over de verordening over taken praat en 
niet over uren.  
 

11. Rondvraag en sluiting en datum volgende vergadering op 9 december 
Kerstbijeenkomst woensdag 15.00 – 17.00 uur. Op 18 december ipv 11 december.  
 
MS enquete sport-zorg. Er komt een nieuw rapport. Wordt vervolgd. 
 
D: Is het belangstelling om de pop-up store te bezoeken voorafgaand aan de volgende vergadering, 
inventariseren per mail. Zij gaat naar het GGZ festival in Zwolle. Terugkoppeling volgt de volgende 
vergadering. 
 
 
 


